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verksamhetsberättelse för 2021 

 

     

Vattenledningssystemet: Pumphuset har fungerat som det ska och regelbunden 

tillsyn har utförts av Martin samt en service där bl.a. delar av filtermassan bytts har 

utförts av Enokssons VVS. 

 

Väghållningen: Har genom Martins försorg beställts och därefter genomförts av 

Nicklas Åkerlind. Den milda vintern gjorde att vi endast behövt ploga våra vägar vid 

ett fåtal tillfällen. Delar av Anders Perssons väg grusades efter tidigare hyvling av  

vägrenar. 

 

Harbonäsvägen: Förvaltas av en samfällighet där vi i Nappan är medlemmar och är 

representerade i styrelsen. Vi har bl.a. framfört våra synpunkter om vägskötseln. 

 

Föreningens parkmark: Har skötts av Martin och Max Albin och har omfattat 

gräsklippning, trimning och allmän skötsel av området. En mindre gräsklippare har 

köpts in för att kunna klippa vägrenar och liknande (Martin har tidigare använt sin 

egen). Vår stora gräsklippare har havererat och är förmodligen inte värd att laga, 

styrelsen tittar ersättningsalternativ. 

 

Det ekonomiska resultatet: Blev som förväntat och avsättningar har kommer att ske 

till vår underhålls- och reparationsfond. Den ekonomiska redovisningen framgår i 

övrigt av resultat- och balansräkningen. 

 

 

 

Nappan i april 2022 

 

Torbjörn Askerup 
Torbjörn Askerup, ordförande 

 


